

MÖTESPROTOKOLL

Fört vid medlemsmöte i Almedalens bouleklubb 2025-10-27

1 Mötets öppnande

Ordförande Gustav du Rietz hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

2 Seriespel

Hur många lag ska vi ha i seriespelen 2026?

Minimum antal spelare: 25 stycken.

Lista – **intresseanmälan** sätts upp i boulehallen.

Vi får betala straffavgift om vi drar ur anmälda lag ur serien.

3 Domarutbildning

Monica är intresserad av att gå domarutbildning. Intresselista finns uppsatt i boulehallen.

4 Styrelse

Åke och Gustav vill avgå från sina uppdrag som kassör respektive ordförande.

Ärendet överförs till valberedningen för att hitta ersättare.

5 Instruktörsledd träning

Intresselista för att delta i en eventuell instruktörsledd träning finns uppsatt i boulehallen.

Olle: Jag kan tänka mig att ta kontakt med Joakim Andersson angående detta.

Kontakt tas även med SISU Gotland angående kostnaden för att ta hit en tränare.

Kolla även med Mulde VK om de är intresserade av detta.

Alternativt att vi sänder iväg någon/några på utbildning.

6 Arbetslista

Fråga: Finns det någon lista över arbetsuppgifter som arbetsgrupperna ska utföra under sina arbetspass?

Lasse: Det finns alltid saker att göra utöver kaffekokning.

Ny lista med arbetsuppgifter görs och sätts upp i cafeteria.

7 Bemötandepolicy

Vi behöver ha en policy för hur vi bemöter varandra under träningar/tävlingar. Viktigt att vi respekterar varandra. Sanna skriver ihop ett förslag.

8 Tröjpolicy

Det är valfritt om man vill använda den nya tröjan med "lammskallen" tryckt på ryggen eller fortsätta att använda den gamla med Almedalens bouleklubb på. Handuppräknings gav att de flesta vill ha valfrihet. Det är dock obligatoriskt med klubbnamn eller klubblogo tryckt på tröjan.

9 Tävlingsprogram/tävlingar

- Tävlingskommittén sätter sig och gör ett program för 2026. Vill gärna ha förslag på tävlingar
- Sanna: Finns det någon ur tävlingskommittén som kan "observera" spelare inför uttagning och som inte själv spelar då?
- Damtävlingar: Tävlingskommittén vill ha in förslag på damtävlingar.

10 Jultallrik

Besluts att årets jultallrik blir 2025-12-11 klockan 18:00. Besluts även att bjuda alla som jobbat ideellt på jultallriken. För övriga medlemmar som vill äta jultallrik subventioneras den med 50 kronor.

11 Inköp

Önskemål om att köpa in en gasolgrill att användas för att grilla hamburgare och korv vid seriespel och andra större tävlingar. Frågan hänförs till styrelsen för beslut.

12 Övrigt

- Sanna och Monica är intresserade av att lära sig använda de dataprogram som vi använder för resultathantering i våra egna tävlingar..
- Vi har problem med nuvarande fläktssystem. Olle kontaktar sakkunnig som kan rekommendera vad som behövs..

13 Avslutande

Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet för avslutat.

Vid protokollet



Annemaj Lundin
Sekreterare

Justeras



Gustav du Rietz
Ordförande

